

## Kesan Ubat Turun Darah Pada Bayi Dalam Rahem Dr Zubaidi

On the customs of the Malay concerning tips and taboos in Brunei.

ZAIZA hanya gadis kampung yang ingin memulakan hidup baru di kota metropolitan. Sudah puas bergelumang dengan penderitaan dan penghinaan saudara-mara serta orang kampung. Dia tidak akan membiarkan orang lain melukainya lagi. Dahulu, dia dicintai rakan karib yang sering mengambil berat tentang dirinya. Namun, tragedi menimpa menyebabkan mereka berdua terpisah untuk tempoh yang panjang. Kehilangan Nasrul membuatkan hatinya meronta-ronta merindukan lelaki itu. Setelah sekian lama, mereka dipertemukan kembali. Tetapi, Nasrul kini dimiliki orang lain. Zaiza pula membuka pintu hatinya untuk Zakwan yang cuba memikatnya dengan bersungguh-sungguh. Namun, mengapa hatinya merintih. Cukupkah hanya teguh pada yang sudah ada dalam genggamannya, sedangkan hakikatnya yang lain bertakhta di hati?

Buku ini menceritakan tentang penyakit-penyakit yang sering berlaku di Malaysia. Antaranya adalah penyakit darah tinggi, kencing manis, sakit jantung, lemah jantung, stroke, gout, kolesterol tinggi dan sebagainya. Mudah-mudahan para pembaca dapat menjawab beberapa soalan utama iaitu: 1. Adakah diagnosis yang diberikan tepat? 2. Apakah rawatan yang terbaik bagi penyakit tersebut? 3. Berapa lamakah sesuatu rawatan itu harus diteruskan? 4. Apakah kesan sampingan yang utama? 5. Apakah perancangan seterusnya di masa hadapan? 6. Apakah perkembangan terbaru rawatan Covid 19

Warna Hati Nurul

Coronavirus: A Book for Children

"Maaf, Suami Puan Kritikal"

SALAFI

*Understanding and performing tests, interpreting lab results, and performing patient teaching are made easier with Mosby's® Manual of Diagnostic and Laboratory Tests, 7th Edition. This one-stop resource provides clear, concise, and consistent coverage of the most commonly performed diagnostic and laboratory tests. Valuable in academic and clinical settings alike, it is beloved for its full-color design, user-friendly organization, and illustrations that help clarify key concepts. Updated content with new tests and images ensures you have the most current and relevant information available. Comprehensive and consistent presentation of tests follows a sequence that best simulates priorities in clinical practice. UNIQUE! Clinical Priorities boxes emphasize priorities and procedure considerations specific to understanding and performing tests. UNIQUE! Test Results and Clinical Significance sections describe the significance of the test findings and discuss the pathophysiology of the disease process and how it relates to the test result. UNIQUE! Related Tests sections list additional tests related to the main test, including tests that provide similar information, confirmatory information, and other tests used to evaluate the same organ, disease process, or symptom complex. UNIQUE! Critical Values sections indicate test values of particular significance. UNIQUE! Home Care Responsibilities boxes focus on post-test factors for consideration. UNIQUE! Icons indicate drugs that increase or decrease test values and patient teaching priorities. Age-Related Concerns boxes address pediatric and geriatric priorities. Results are provided in SI units in addition to others, when applicable. NEW! Common Reference Range section on the inside front cover provides quick access to this essential information. NEW! More than 25 new tests focus mainly on the areas of blood studies and x-ray studies. NEW! Quick Tips for Using this Manual section in the front matter helps you use this manual easily and efficiently. UNIQUE! Diagnostic Testing for Most Common Diseases section highlights the integration of medical testing as it relates to a specific disease, clinical syndrome, or medical condition. UPDATED! New images throughout the manual reflect the latest developments in the field.*

*Ini kisah hati seorang isteri yang diberikan ujian suami diserang strok (angin ahmar). Ini diari harian seorang isteri yang 'berperang' dengan konflik diri dalam menguruskan suami, anak-anak, rumah dan diri sendiri. Ini kisah inspirasi yang meruntun jiwa dan mengajar kita erti syukur dan redha.*

*... cuma ketika ini aku sedang belajar, apa itu erti reda... Demi menyelamatkan satu nyawa, Nurul Hasyifa menerima Fasil dalam keadaan terpaksa. Biar pun Fasil telah berterus-terang ingin mengahwininya kerana cinta, hati Nurul tetap tidak mampu menerima kehadiran lelaki itu. Namun, sukar baginya untuk menolak kerana dia tersepit antara perasaannya dan nyawa ibu Fasil. Keikhlasan Fasil benar-benar membuat hatinya tertambat. Tapi, saat Nurul mahu membuka pintu hatinya, datang pula Azreen membuat onar. Rumah tangga yang baru dibina tiba-tiba diuji dengan berita kecurangan Fasil. Walau berkali-kali Fasil membela diri, namun tiada siapa yang percaya bahawa dirinya difitnah. Apakah kesudahan kisah mereka?*

*khasiat ubatan & kegunaan lain*

*Cinta kau dan aku*

*Penyakit-penyakit semua rakyat Malaysia wajib tahu*

*Cukup Sekadar Dirimu*

*majalah berita mingguan*

Dengar nama doktor, orang teringat picagari. Tetapi doktor tak hanya perlukan picagari untuk ubati orang. Dia juga perlukan pen(a). Tak. Dia bukannya perlukan pena hanya untuk tulis MC. Dia perlukan pena untuk mengubati penyakit yang tak dapat kita scan; penyakit kejahilan dan hati. Buku Pena dan Picagari adalah himpunan melawan mitos, suka duka seorang doktor, dan pelbagai lagi warna-warni daripada pengasas MedtweetMy.

Takdir Tuhan menemukan Syafira Arissa dan Adam Hariz dan menghubungkan mereka sebagai adik dan abang angkat. Satu insiden telah menyebabkan Syafira Arissa membawa diri ke Korea selama lima tahun. Sangkanya kembali dia ke Malaysia, Adam Hariz sudah menjadi suami orang namun sangkaannya meleset apabila dia dilamar hanya setelah dua hari dia kembali ke Malaysia. Biar pun luka lama masih berdarah namun hati tetap berbunga. Syafira Arissa menerima lamaran itu antara rela dan terpaksa. Namun, tiada siapa yang menyangka, seminggu sebelum majlis berlangsung, Adam Hariz telah menjadi milik wanita lain. Kecewa? Benci? Semuanya bercampur baur, lantas majlis perkahwinan mahu dibatalkan tetapi tidak pada Adam Hariz, dia tetap mahu Syafira Arissa menjadi isterinya.

Nak kurus? Nak sihat? Nak awet muda? Tidak. Kami tidak jual ubat atau suplemen. Bukan semua ubat dalam bentuk pil. Apa yang

anda perlukan hanya disiplin, tekad dan sasaran - juga diet dan senaman! Pemakanan dan senaman. Dua 'ubat ajaib' untuk kesihatan. Organik, halal, dan tiada bahan kimia, bahkan diamalkan sejak turun-temurun. Terbukti untuk hampir semua penyakit. Tak perlu belanja besar. Tak perlu testimoni. Tak perlu ejen atau stokis. Siapa kata doktor-doktor hanya tulis preskripsi? Di klinik kadangkala 70% daripada masa konsultasi hanya untuk membebel pasal: "Pakcik, jaga makan!" "Makcik, banyakkkan senaman!" Tunggu apa lagi. T-shirt, siap! Seluar trek, siap! Stokin dan kasut, siap! Jom kita... err, aduh, memulas perut pula!

With All My Heart

Q & A Fiqh Perubatan

Rasulullah is My Doctor (Edisi Kemas Kini)

Kanser wanita

Skizofrenia Penyakit Mental (Penerbit UM)

***DIA MUNCUL SECARA TIBA-TIBA. DIA MENGHILANG ENTAH KE MANA...Bila Hilman dapat bertemu dengan anaknya Jeslina di New York setelah berbelas tahun terpisah, mereka berasa begitu bahagia. Namun, keriangannya mereka diragut bila kereta yang mereka naiki terlibat dengan satu kemalangan jalan raya. Jeslina koma sementara Hilman pula dituduh memandu dalam keadaan mabuk. Dalam situasi genting itu, muncul Mia Sara, seorang petugas di Kedutaan Malaysia, Washington D.C. Melalui bantuannya, Hilman dinasihatkan ke mahkamah untuk mendapat keadilan. Namun, bila satu konspirasi untuk menutup kemalangan itu diketahui oleh Hilman, dia mengambil keputusan untuk mencari kebenaran dengan caranya. Sebagai seorang penembak tepat dalam pasukan Polis di Raja Malaysia, survival adalah mainan hidupnya. Siasatannya terhadap konspirasi kemalangan itu akhirnya membawa beliau ke pintu White House! Dan, Hilman tidak sekali-kali terpaku di hadapan pintu itu... Novel antologi bertemakan aksi ini telah ditulis oleh 4 orang penulis hebat terdiri daripada Lynn Dayana - Sakura Samseng Jalanan Syaida Ilmuna - Tren Laila Kamilia - Cinta Top Secret Versi 1.0 Izza Aripin - Jejak Hantu***

***Novel yang menjadi pilihan ribuan pembaca kini dicetak semula! Novel ini juga bakal diadaptasi ke drama dalam masa terdekat! Antara karya Siti Rosmizah yang harus dimiliki. SINOPSIS: "Jangan salah faham Puan Sri. Kemaafan yang diberi tidak akan sama sekali menjadikan saya lupa pada kedudukan diri saya ini. Saya tak boleh membuang pangkat itu ke tepi hanya kerana kesalahan yang pernah dibuat pada saya." "Saya telah menjadi balu sebelum masanya dan anak-anak saya juga telah jadi anak yatim sebelum masanya. Sembilan bulan saya mengandung mereka tanpa suami di sisi. Saya pekakkan telinga mendengar cemuhan masyarakat sekeliling." Andai itu takdir-NYA, dia akan menempuhinya dengan tabah dan sabar. Apa yang penting sekarang adalah kebahagiaan anaknya, Dania. Sekurang-kurangnya, bila Aleya menutup mata, kehidupan Dania akan terbela. "Selama aku meniti liku-liku kehidupan yang penuh dengan onak dan duri, aku tidak pernah pasrah dalam hidupku. Andai itu takdir-NYA sebelum menggapai bahagia aku redha. Namun sampai waktu apabila aku tidak mampu untuk bertahan lagi, hatiku lebih keras dari kerikil. HALAMAN: 592 ILHAM PENULIS: Umpama mimpi dalam mimpi, itulah perkataan yang tepat hingga tercetusnya ilham saya ini. Saya tertanya sendiri adakah saya seorang yang suka berimajinasi hingga terbawa dalam mimpi? Rasanya tidak, kerjaya sebagai seorang peguam yang segalanya mementingkan fakta telah membataskan pemikiran saya untuk keluar dari lingkungan profesion saya ini. Pelik tapi benar, selama tiga malam berturut-turut saya bermimpi satu kisah yang sama. Bermula dengan pengenalan cerita pada malam pertama diikuti dengan babak klimaks pada malam kedua dan penutup pada malam terakhirnya. Pelik, kan? Bukan mudah untuk menjadi seorang penulis, satu bidang yang begitu berlawanan dengan apa yang saya praktikkan sekarang. Dengan sokongan dan galakan suami, keluarga dan rakan-rakan, saya akhirnya melihat dari satu sudut yang positif, segala yang terjadi atas kehendak yang Maha Esa, mungkin mimpi itu bukan satu mainan tidur untuk saya tetapi satu anugerah dari-NYA. - Siti Rosmizah -***

**KANSER DAN KEMOTERAPI**

**Home Blood Pressure Monitoring**

**Tanaman hiasan**

**khasiat makanan & ubatan**

**Massa**

Buku ini mengisahkan perjalanan dan pengalaman yang dilalui oleh seorang pesakit Kanser Ovari yang begitu gigih melawan penyakit yang sedang dihidapinya. Walaupun kehadiran penyakit tersebut tidak disedari dan berlaku dengan begitu pantas, dia tetap bertekad dan berusaha untuk sembuh semula daripada menunggu ajal tiba. Segala pengalaman pahit manis yang dimulakan ketika mula menghidapi penyakit ini sehingga selesai menjalani rawatan kemoterapi telah dikongsi dalam buku ini. Kaedah perubatan moden yang digabungkan bersama-sama dengan kehebatan sumber semula jadi telah menjadi faktor utama kepada penyembuhan penyakit beliau. Setiap perincian cara atau kaedah rawatan yang digunakan telah dihuraikan dengan jelas dan lengkap. Pembaca boleh memilih mana-mana cara atau kaedah rawatan yang sesuai untuk dijadikan panduan dan bimbingan merawat dan mencegah penyakit ini. Buku ini bukan sahaja menawarkan pelbagai panduan penyembuhan dan pencegahan kanser secara fizikal tetapi juga boleh digunakan sebagai sumber kekuatan spiritual ketika menempuhi hari-hari yang sedih sebagai pesakit kanser.

Santau adalah amalan sihir yang sering menghantui masyarakat khususnya di Malaysia. Walaupun teknologi berubah dan canggih, gejala santau masih berleluasa. Masyarakat pula menjadi keliru apabila mahu mendapatkan penyembuhan, antara lain berjumpa dengan bomoh, ataupun pengamal perubatan alternatif yang mengikut landasan syariat. Saban tahun, semakin banyak pesakit datang bertamu, dan seiring dengan itu juga, semakin bertambah pengamal perubatan yang diiktiraf. Buku ini berdasarkan ilmu dan amalan para penulis dalam merawat penyakit-penyakit yang disebabkan santau, sejak tahun 1980-an. 'Darussyifa' sendiri terkenal sebagai antara pelopor perubatan alternatif di Malaysia. Buku Kaedah Merawat Santau ini merupakan ikhtiar yang dilakukan demi membantu pesakit bagi menghadapinya. Sesungguhnya Allah s.w.t. juga menyembuhkan sebarang penyakit para hamba-Nya, seperti ucapan Nabi Ibrahim a.s. dalam surah As-Syu'arak ayat 80 yang bermaksud, "Dan apabila aku berduka, Dialah yang menyembuhkan penyakitku."

Therapeutic use of herbs and various medicinal plants in Malaysia.

Cakar Ayam Seorang Doktor 4.0

Buah

Rempah-ratus

Dewan masyarakat

Mandell, Douglas and Bennett's Principles and Practice of Infectious Diseases

**On women, tradition, and health issues in Malaysia ; papers and speeches by the wife of Prime Minister Mahathir Mohamad.**

• Bolehkah disambung balik tangan yang dipotong kerana hukum hudud • Bila najis jadi suci? • Bolehkah mengubat di negara orang kafir dan mengambil upah daripada mereka? • Bolehkah kita berubat dengan dadah? • Bagaimana kalau saya sentiasa terkentut? • Adakah orang yang menderma organ menanggung dosa si penerima? Itu baru enam daripada begitu banyak hukum-hukum yang diceritakan dalam buku ini.

**Ubat: Dadah atau bahan yang diambil untuk mengurangkan simptom atau mengubati sakit.**

**Ubat dibahagi kepada dua kumpulan; (1) tanpa preskripsi (OTC - Over the Counter atau 'Atas Kaunter'), iaitu ubat yang boleh dibeli di farmasi dan pasar raya tanpa sebarang halangan, dan (2) dengan preskripsi, iaitu ubat yang dibenar dan dicadangkan oleh doktor. Kebanyakan ubat OTC dianggap selamat untuk kebanyakan orang jika diambil seperti dalam arahan. Walau bagaimanapun, perbezaan yang tepat antara OTC dan preskripsi bergantung kepada bidang perundangan. Ubat selalunya dihasilkan oleh syarikat farmaseutikal. Ada sesetengah dadah telah dipatenkan, yang mana syarikat tersebut memegang hak milik untuk menghasilkan dan melesenkan sebatian dadah tersebut untuk tempoh masa tertentu. Ubat yang tidak berpaten, dipanggil ubat generik. **UBETOK - NAIM TAMDJIS "Ingat, awak tak selamanya akan selamat. ALLAH itu Maha Kaya! Cukup-cukuplah tangan kotor awak membunuh orang. Jangan lagi jadi penyebab pembunuh beribu-ribu lagi pesakit kanser yang tak bersalah!" POTRET SYAPUTRA - S.KAUSARI "Kalau apa yang saya nampak bukan kerana penyakit yang saya alami, kenapa saya diberi ubat tu? Adakah untuk mengaburi mata saya tentang apa yang sebenarnya berlaku?" TABU - RESMANSHAH "Apa yang kau ingat hanyalah nama kau. Satu-satunya petunjuk yang kau ada, adalah sebuah alamat rumah di Subang Jaya. Kala seluruh Malaysia dipenuhi mayat yang sudah mula mereput dan kenderaan yang ditinggalkan kosong, kau masih bernafas!"****

**Pena & Picagari**

**Dewan sastera**

**Dua jiwa satu cinta**

**PROJEK THRILLER - UBAT**

**Andai Itu Takdirnya (Cover Baru)**

*Hypertension remains a leading cause of disability and death worldwide. Self-monitoring of blood pressure by patients at home is currently recommended as a valuable tool for the diagnosis and management of hypertension. Unfortunately, in clinical practice, home blood pressure monitoring is often inadequately implemented, mostly due to the use of inaccurate devices and inappropriate methodologies. Thus, the potential of the method to improve the management of hypertension and cardiovascular disease prevention has not yet been exhausted. This volume presents the available evidence on home blood pressure monitoring, discusses its strengths and limitations, and presents strategies for its optimal implementation in clinical practice. Written by distinguished international experts, it offers a complete source of information and guide for practitioners and researchers dealing with the management of hypertension.*

*Sebuah roman pengembaraan dalam bentur keras hakikat disulami iri dan dendam: antara 'sang pencari' dan 'yang mencari'.*

*Skizofrenia sering disebut sebagai penyakit mental atau psikiatri paling serius dialami manusia. Pada masa lampau, skizofrenia dikelani sebagai penyakit yang tidak dapat dirawat dan membawa kesengsaraan serta rasa malu kepada keluarga pesakit yang menghidapinya. Pesakit skizofrenia dikaitkan dengan pelbagai gambaran negatif seperti "orang gila", "berbahaya", "dirasuk" dan "liar".*

*Hakikatnya, perkembangan dalam bidang perubatan sejak lima puluh tahun kebelakangan ini, sudah banyak kajian dan maklumat diperolehi berkaitan penyakit "misteri" ini. Sekarang, penyakit ini bukan sahaja dapat dirawat, malahan pesakit skizofrenia boleh pulih dan dapat hidup, belajar, bekerja serta berfungsi sebagai ahli keluarga yang berguna seperti orang lain. Buku ini bertujuan memberi pemahaman dan penerangan dengan pendekatan tumpuan pada penyakit skizofrenia, terutama untuk keluarga pesakit skizofrenia dan sesiapa sahaja yang mempunyai hubungan dengan pesakit terbabit. Diharapkan para pembaca dapat memahami punca dan gejala penyakit ini, mengetahui rawatan yang disediakan dan tindakan yang dapat dilakukan untuk membantu pesakit skizofrenia untuk pulih; seterusnya dapat menjalani kehidupan normal dan gembira di samping orang tersayang.*

*Everyone's Guide to Cancer Therapy*

*Sihat Bukan Sekadar Ubat*

*Wanita, adat dan kesihatan*

*Jihazul Madahah-Persiapan yang Terpuji (Jawi-Rumi)*

*Adam - Ramlee Awang Murshid*

Sesungguhnya thibbun nabawi (pengobatan cara Nabi) adalah rawatan bagi mengubat dan mencegah penyakit yang sudah terbukti keberkesannya. Rasulullah s.a.w. berpesan dalam hadith yang direkodkan oleh Imam Bukhari, "Sesungguhnya Allah tidak menurunkan penyakit, kecuali Dia juga menurunkan ubatnya." Ilmu perubatan Rasulullah s.a.w. adalah satu cara pencegahan dan penyembuhan penyakit secara praktikal sejajar dengan amalan Rasulullah s.a.w. Baginda bukan sahaja memberi resepi perubatan secara spiritual, malah fizikal juga. Justeru itu, ilmu perubatan ini masih relevan bagi masyarakat moden, memandangkan tidak semua penyakit dapat disembuhkan dengan ilmu perubatan sains moden. Buku ini sungguh luar biasa. Berdasarkan pengalaman penulis sendiri, kaedah ini digunakan bagi mengubat beberapa penyakit yang dialami dan berjaya disembuhkan. Semoga perkongsian ini dapat menjadi pengajaran dan inspirasi kepada pengamal medik dan masyarakat awam khususnya umat Islam. Ini membuktikan apa yang tertulis dalam Al-Quran dan hadith adalah benar dan sempurna.

Rempah-ratuskhasiat makanan & ubatan Utusan Publications

"Tiap-tiap diri akan merasai mati, dan Kami menguji kamu dengan kesusahan dan kesenangan sebagai cubaan. Dan kepada Kami lah kamu semua akan dikembalikan." (surah Al-Anbiya, ayat 35)

Kaulah Segalanya

Tumbuhan liar

Odisi Bulan Biru

Kaedah Merawat Santau

Doktor, Saya Takut Jarum!

***Nak sihat, tak cukup dengan hanya makan ubat. Tapi ada waktunya, perlu juga telan ubat.***

***Discusses infectious diseases by major clinical syndrome, specific etiologic organism, and by host characteristics for patients who are compromised.***

***What is the coronavirus, and why is everyone talking about it? Engagingly illustrated by Axel Scheffler, this approachable and timely book helps answer these questions and many more, providing children aged 5-10 and their parents with clear and accessible explanations about the coronavirus and its effects - both from a health perspective and the impact it has on a family's day-to-day life. With input from expert consultant Professor Graham Medley of the London School of Hygiene & Tropical Medicine, as well as advice from teachers and child psychologists, this is a practical and informative resource to help explain the changes we are currently all experiencing. The book is free to read and download, but Nosy Crow would like to encourage readers, should they feel in a position to, to make a donation to: <https://www.nhscharitiestogether.co.uk/>***

***Bagaimanakah Aku Melaluinya?***

***Antologi Bunuhan***

***Ranjau hidup : keluarga, aspek psikolgi, dan sosial***

***Petua dan pantang larang kitani***

***Mosby's Manual of Diagnostic and Laboratory Tests - E-Book***

**Provides information on how cancer is diagnosed, treated, and managed day to day.**

Masyarakat hari ini semakin peka dengan tahap kesihatan mereka apabila setiap hari disogokkan dengan berita-berita kematian yang disebabkan oleh sesuatu penyakit. Kesedaran ini merupakan satu perkembangan yang positif, tetapi apa yang membimbangkan, terlalu banyak cakap-cakap orang yang tidak benar mengenai perubatan moden hari ini. Malah, ada yang lebih mempercayai bomoh daripada doktor yang bertauliah sekali gus mencetuskan kekeliruan masyarakat mengenai rawatan moden. 'DOKTOR, SAYA TAKUT JARUM!' mengupas beberapa persoalan dan salah faham yang sering ditanya oleh para pesakit. Isti mewanya buku ini, seti ap topik dipaparkan berdasarkan pengalaman penulis se bagai seorang doctor berserta kisah-kisah benar yang menarik dan lucu buat tatapan dan pengajaran kita semua.